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Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
Inrättande av Regional Vårdcentral med ”Närakut” och Barnpsykiatrisk 
mottagning (BUP) i Bålsta 
 
Idag saknas valfrihet inom kommunens närsjukvård, detta då det bara finns privata 
alternativ, och inte någon Regionsdriven VC. 
Det upplevs även som dessa har väldigt svårt att tillgodose kommuners invånare med 
besökstider, och det finns svårigheter att få en personlig kontakt via besök eller telefon. 
 
Vi har även lång väg till någon akutmottagning, vilket försvårar för de som inte har tillgång 
till skjuts eller egen bil, detta då kollektivtrafiken är ytterst bristfällig, och ibland inte ens 
finns. 
 
I undersökningar ser vi att behovet av en BUP-mottagning är väldigt stor, många av våra 
ungdomar har ingen möjlighet att själva ta sig till de befintliga mottagningarna, och i en del 
fall har vårdnadshavare inte möjlighet att bidra med skjuts eller hjälp, tyvärr. 
 
Vi konstaterar även att i andra kommuner i länet, mindere än Håbo, så planerar Regionen för 
denna typ av verksamheter. 
Men som vanlig verkar inte Regionen ha något större intresse av att dela med sig av 
Regionens resurser till Håbo, det verka som fyrspår mellan Uppsala och Stockholm, och 2 
kilometer spårväg i Uppsala stad, detta för ett stort antal miljarder, verkar vara viktigare 
för Regionen än Håbos innevånare, men betoning på våra sjuka,  ungdomar och äldre. 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunen tar upp en politisk diskussion med Regionen om inrättandet av detta. 
 
-Kommunen tillsammans utreder lämplig central plats/lokal för detta, t.ex. tidigare 
simhallen, Pomona etc. för att underlätta för regionens etablering av dessa verksamheter 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
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